
Referat af generalforsamling i Ørbækhave Antenneforening 

Mandag d. 30. oktober 2017 

1. Valg af dirigent. Alex Rasmussen 

2. Formandens beretning.  

Bent Hansen nævnte bl. a. 2 nedbrud fra YouSee, som resulterede sort skærm. Det har vi 

ikke indflydelse på, og fejlene blev rettet forholdsvis hurtigt.  

Vi har i øjeblikket kontrakt med YouSee i de næste 4 år, og denne kontrakt gælder 

udelukkende for brug af de eksisterende kabler. Det er således muligt at etablere et andet 

system, hvis det ønskes. 

En bruger var utilfreds med, at YouSee ikke kan levere tilpas store hastigheder på 

internettet, selv efter flere henvendelser til YouSee.  

Beretningen blev vedtaget. 

3. Regnskab. 

Regnskabet blev gennemgået og godkendt. 

4. Indkomne forslag. 

Bestyrelsens forslag om opgradering af vores net til Gigabredbånd. Udgifterne betales af 

YouSee mod en forlængelse af vores kontrakt på 1 år fra de nuværende 4 år til 5 år. 

Det vil kunne gøres inden for ca. 4 måneder. 

Forslaget blev vedtaget med 13 stemmer for og 2 imod. 

Grundejerforeningens forslag om at undersøge, om YouSee vil levere fibernet bortfaldt, da  

YouSee ikke vil levere dette. 

5. Kontingentfastsættelse. 

Uændret 0 kr. 

6. Valg af kasserer. Jan Møller blev genvalgt. 

7. Valg af suppleant. Emil Jensen blev genvalgt. 

8. Valg af revisor. Alex Rasmussen blev genvalgt. 

9. Valg af revisorsuppleant. Mads Klitgård blev genvalgt. 

10.  Evt. Ingen indlæg. 

 

Dirigent. Alex Rasmussen 

 

Referent Steen Vestergaard  

 

 

 

 

 

   



 


